
 
1 

 

NOTULEN NAJAARSLEDENVERGADERING - Goedgekeurd 
Datum: woensdag 21 november  2018 

Locatie: Restaurant “De Postwagen” Hoofdstraat 53 te Tolbert 

Aanwezig: +/- 86  personen 

1. Opening 

De voorzitter heet ieder welkom en opent de vergadering.  

Er wordt een minuut stilte gehouden voor alle leden die ons dit jaar zijn ontvallen. 

 

2. Notulen Voorjaarsvergadering 22  maart 2018. 

Er zijn geen aanmerkingen tekstueel en inhoudelijk, deze worden onder dankzegging 

goedgekeurd. 

3. Mededelingen: 
Bericht van verhindering ontvangen van: Dhr. H. en A. Barenkamp, Dhr. J. van der Velde. 
 
Namens het hoofdkantoor KWPN  is de nieuwe Interim Directeur (sinds 6 augustus 2018) 
 Dhr. Piet Peters aanwezig. De interim aanstelling is per 14 november 2018 omgezet in een 
vaste aanstelling. 
Vanuit het Regio bestuur  is er een verzoek gedaan aan het hoofdkantoor of een AB-lid 
aanwezig kan zijn tijdens deze vergadering. Aan dit verzoek is geen gehoor aangegeven. 
 
Ingekomen stukken:  

a. Er worden landelijk fokkerscafe’s georganiseerd vanuit het hoofdkantoor KWPN in de maanden 
januari/februari 2019. Hierover wordt u nader geïnformeerd via IDS en de website 
www.kwpn.nl  

b. De fokvereniging Duurswold organiseert eventueel  in samenwerking met de overige 3 
fokverenigingen een dressuur clinic in de maanden januari t/m maart 2019, Dhr. Co van Rooijen 
licht deze winteractiviteit toe. Nadere informatie via de regiosite en nieuwsbrief. 

c. De Regio Groningen organiseert in samenwerking met de Regio Friesland in de maand april 
2019 een paarden beoordelingscursus onder leiding van de inspecteur Dhr. Bart Henstra. 
Begin 2019 wordt u hierover nader geïnformeerd. 

 
4. Voorlopig Regio werkplan en begroting 2019,  

De secretaris /penningmeester  Mw. Anita Elema presenteert beide onderdelen. 
 Er zijn geen vragen of opmerkingen vanuit de leden.  
De voorlopige keuringdata zijn: 
2 juli 2019 - Stamboekkeuring Winschoten  
6 juli 2019 - Veulenkeuring Tolbert 
19 juli 2019 - Centrale Keuring Groningen – Tolbert 
2 augustus-Centrale Keuring Tuigpaard Noord-Norg 
 

5. Jaarverslag 2018 – huldiging fokkers 
Mw. Laura van Hemmen presenteert een uitgebreid verslag via Power point betreffende het 
keuringsjaar Regio Groningen 2018 met huldiging van de kampioenen en goedgekeurde 
hengsten. U kunt dit verslag terugvinden op de Regio site.   
Mw.Hilda Cazemier en Mw.Anita Elema reiken de foto’s uit aan de eigenaren van de 
kampioenspaarden. Dit zijn: 
*Kentucky Tuigpaard kampioen HK. 
*Dakar VDL  winnaar VHO trofee springen. 

http://www.kwpn.nl/
http://www.kwpn.nl/
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*Graziano  winnaar Hengstencompetitie klasse Z. 
*Kobalt VDL  Goedgekeurd /ingeschreven Hengst. 
 
*Gogo Karla V winnaar Blom cup. 
*Nirvana BMH  dressuurpaard veulen kampioen CK. 
*Nova Lene springpaardveulen kampioen CK. 
*Kodora V Kampioen 3j dressuurpaarden  CK. 
*Kurrusa Kampioen 3j springpaarden CK.  
*Nersinaa Nationaal spring veulen kampioen. 
*Nicellie Nationaal tuigpaardveulen kampioen. 
 

6. Verslag vanuit de ledenraad,  
De afgelopen maanden was een roerige periode met het ontslag van twee directeuren. 
 Florijn Boxelaar  licht toe hoe de communicatie richting de Ledenraad heeft plaatsgevonden. 
Niet veel anders dan iedereen in de pers heeft kunnen lezen.  
De Ledenraad is twee keer informeel en vertrouwelijk geïnformeerd. 
Vanuit Groningen en Drenthe is een initiatief geweest tot een buitengewone 
Ledenraadsvergadering met het doel om als hoogste orgaan van de vereniging de benodigde 
informatie te verkrijgen. Dit is alleen door de regio Limburg ondersteund.  
We hebben geprobeerd duidelijk te maken wat het doel van dit initiatief was. 
 Er zijn harde woorden richting de initiatiefnemers geuit.  
Er komen diverse vragen en opmerkingen uit de zaal. 
*De ledenraad is te groot om slagvaardig te zijn. 
*Van Ittersum; ze zitten te slapen. Je moet steun vinden. De ledenraadsleden Groningen geven 
aan dat dit heel moeilijk is te realiseren gezien diverse belangen. 
*Renken;  We zijn niet op de hoogte gebracht. Wie niet in het knapenkoor zit telt niet mee, de 
ledenraad telt niet  mee. 
Zowel Florijn Boxelaar als Nelleke de Graaf geven antwoord voor zover mogelijk. 
 Vanwege veel vertrouwelijke informatie is dat soms moeilijk. Constatering is wel dat de 
ledenraad erg groot is. Idee kan zijn alleen regiovoorzitter zitting te laten nemen in de 
Ledenraad naar voorbeeld van de KNF. 
Het AB is verantwoordelijk voor het functioneren van de directeuren. 
 Het ontslag is schadelijk voor de vereniging zowel qua reputatie als zeker ook financieel. 
 Wat het totaal gaat kosten is niet bekend. 
Mw. Annechien ten Have-Mellema zegt dat de Regio Groningen haar uiterste best heeft 
gedaan, haar stem heeft laten horen, alleen Drenthe en Limburg ondersteunden! 
 
Dhr. Co van Rooijen merkt op;  
Mw. Annechien ten Have-Mellema heeft ook haar uiterste best gedaan voor Groningen maar ze 
was te mondig om te blijven. Een AB-lid moet geen voorzitter van de fokkerijraad zijn , wat een 
adviesorgaan is.  
 
Hierna geeft de voorzitter het woord aan de nieuwe directeur de heer Piet Peters. 
Hij stelt zich voor en vertelt over zijn loopbaan en achtergrond. 
Werkzaam geweest bij de RABO bank en huidig directeur van het Welsh pony stamboek. 
Hij wil aantreden als directeur en heeft geen persoonlijke  belangen. Hij geeft uitleg wat de 
werkorganisatie de afgelopen maanden heeft gedaan. 
* het personeel  heeft gezamenlijk de schouders eronder gezet om met name de financiën waar 
veel is mis gegaan weer op orde te krijgen. 
* de werksfeer op het kantoor te verbeteren. 
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* de dienstverlening weer optimaliseren en  is zich ervan bewust dat er veel wrevel onder de 
leden is!  
Hij hoopt de structuur binnen het kantoor weer op orde te krijgen en is trots op deze uitdaging 
met liefde voor het  KWPN. 
Hij bemoeit  zich alleen met de dagelijks gang van zaken op het Centrum of moet een opdracht 
krijgen van het Algemeen Bestuur. 
 
 

7. Verslag vanuit de fokkerijraad door  Dhr. Arjan Smits- lid Fokkerijraad 
 
*Overgangstermijn elitepredicaat wordt met 1 jaar verlengd, dit betekent dat het tot en met 
2019 mogelijk is een keurmerrie tot elitemerrie te bevorderen zowel via PROK als via D-OC. 
De leden  zijn  hier ook een voorstander van. *In de hengstenselectie wordt het, net als een 
aantal jaar geleden, weer mogelijk voor  4 t/m 7 jarige hengsten om in te stromen via de 
hengstencompetitie. 
*Toekomst PROK-predicaat komend jaar zal de Fokkerijraad een advies geven over al dan niet 
handhaven of aanpassen van het PROK-predicaat. PROK-predicaat wordt met 1 jaar verlengd. 
Vanuit de Fokkerijraad was advies om te verlengen met 3 jaar, dit is door AB niet overgenomen. 
 
 
Lopend Traject: 
*Planning evaluatie merrie- en hengstenselectie; 
-Oktober 2018 bezoeken stakeholders in het land. 
-najaarsledenvergaderingen 2018: leden informeren over evaluatietraject 
-November 2018: bespreking eerste resultaten in Fokkerijraad 
-Dec 2018/jan 2019: BvHH en VHO betrekken 
-Januari  2019: Fokkerscafe’s voor input merriehouders 
-Februari 2019: Conclusies evaluatie en uitwerking scenario’s gereed en bespreking in 
Fokkerijraad. 
-Voorjaar 2019: Toelichting voorstellen in voorjaarsledenvergaderingen 
-Mei 2019: Vaststelling door ledenraad 
-Juni 2019 Aanbevelingsrapport gereed; 
-Oktober 2019 Verwerking aanpassing in reglementen 
 
Evaluatie merrie- en hengstenselectie, 
Op verzoek van de Fokkerijraad vindt momenteel een uitgebreide evaluatie plaats van de 
merrie- en hengstenselectie, inclusief het verrichtingsonderzoek. 

 
 

8. Benoeming bestuursleden wegens vacatures: 

- Vacature fokvereniging Westerkwartier, er is geen voorstel binnengekomen.  

- Vacature blijft bestaan. Regio Bestuur zal Westerkwartier op de hoogte houden van de 

relevante zaken. 

- Vacature ledenraad  

de heer Florijn Boxelaar treedt af vanwege verhuizing naar Drenthe. De voorzitter Mw. 

Nelleke de Graaf-Drijvers bedankt hem voor zijn geweldige inzet de afgelopen jaren en 

overhandigt hem bloemen en een cadeau. 

Het voorstel vanuit Regio Bestuur voor nieuwe kandidaat Ledenraad is Dhr. T.J.J. (Theo) 

Sieling te Onnen. Hij kan niet aanwezig zijn vanwege de gemeenteraadsverkiezingen. 

 Het voorstel wordt door de leden geaccepteerd. De heer Theo Sieling zal op de   
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 Ledenraadsvergadering van 19 december 2018 worden geïnstalleerd. 

 Op de voorjaarsvergadering in maart 2019 zal de heer Theo Sieling als nog worden   

 geïntroduceerd en zich voorstellen aan de leden.  

              De benoeming vindt plaats volgens artikel 11 van het Algemeen Reglement. 

Aangezien Mw. Annechien ten Have-Mellema aanwezig is op de vergadering, neemt de 

voorzitter het woord om haar te bedanken. Dat ondanks alles wat er het afgelopen jaar heeft 

plaatsgevonden binnen het Algemeen Bestuur van het KWPN , zij altijd voor Groningen is 

opgekomen en wij haar danken voor haar inzet! 

De voorzitter overhandigt haar een boeket. 

 

9. Presentatie van het project “Fokker zoekt Ruiter” uiteenzetting van de aanpak in  Limburg. 

De presentatie wordt gegeven door Dhr. Nico Schulte met ondersteuning van Dhr. Harrie Derks. 
Het project heeft als doel om ruiters en eigenaren bij elkaar te brengen en vervolgens het 
volledige opleidingstraject te begeleiden. Getalenteerde paarden  langer behouden in een regio 
die worden opgeleid door jonge ruiters/amazones. Over tussentijdse verkoop worden vanaf de 
start duidelijke afspraken gemaakt. Ook de talenten van jonge ruiters/amazones die zelf niet 
over kwaliteitsvolle paarden beschikken  kunnen door de match met een goed paard naar 
voren komen. 
Na de presentatie worden de diverse vragen beantwoord. 
Mw. Annemarie Nijhoff bedankt de heren voor de presentatie en overhandigd bloemen en een 

presentje. 

10. Rondvraag: 

*Dhr. H. Heeres stelt voor aansluitend op het fokkerijadvies van afgelopen voorjaar een 

bijeenkomst te organiseren om te kijken welke producten uit deze aanparingsadvies avond zijn 

geboren en of aan de verwachte eisen is voldaan. 

Het Regiobestuur gaat kijken of dit toegevoegd kan worden aan de beoordelingscursus in  april 

2019. 

*Er is een vraag betreffende de financiën van het KWPN.  Dhr. Piet Peters geeft aan dat het 

KWPN rond de 20.000 leden heeft en dat er ongeveer 4000 openstaande rekeningen zijn, de 

eerste opdracht aan het personeel is dan ook geweest om alle leden persoonlijk te bellen en te 

zorgen voor de betalingen. Het verlies is rond de Euro 230.000,- in 2018 tot nu toe. 

* Is een structuurverandering niet beter.  Dhr. Piet Peters is van de werkorganisatie, zij voeren 

uit. Vanuit de ledenraad moet een structuurverandering naar boven komen en vanuit het AB 

een opdracht. 

* Vraag komt er een contributie verhoging, dit kan volgens  hem het doel niet zijn. 

* Zaterdagavond Entertainment op de a.s.  HK komt te vervallen dit scheelt Euro 150.000, 

 * Is er een ledenverlies, nee er is geen terugloop in de leden. 

14.  Sluiting, 

Voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 

 

Namens de secretaris regio Groningen, 

 

Anita Elema. 

 

 


